

**A1905-04**10th May 2019

Dear Parents / Guardians,

Special School Days

Due to the bad weather and some special activities of the school, some lessons will be cancelled every year. Therefore, we have reserved 3 days of “Cycle Day to be confirmed” in January and June in the school calendar. These lessons will compensate for the days that have been affected.

The schedules in the **2nd Term** have been confirmed. Students should follow the schedule and bring learning materials according to the following schedule:

| Date | Cycle | Day |
|--------------|------------|-------|
| 4 / 6 / 2019 | Odd Cycle | Day 1 |
| 5 / 6 / 2019 | Odd Cycle | Day 2 |
| 6 / 6 / 2019 | Even Cycle | Day 4 |

Parents and guardians please pay attention to the arrangements and remind students to be well prepared for the exam. Please sign the digital reply slip before 14/5/2019. Thank you.

Yours faithfully,

Yee Kin Wah
Principal2nd Term Special School Days Reply Slip**A1905-04**

Dear Principal,

I acknowledge the receipt of your letter informing me of the Special School Days.

Name of Student: _____ Class: _____ Class No.: _____

Parent/Guardian's Signature: _____

Parent/Guardian's Name: _____

Date: _____

A1905-04

敬啟者：

「特定上課天」安排

每年惡劣天氣停課或特別活動會影響部份教節，因此本校在上、下學期各設有一天「特定上課天」，彈性調動教節，減低所受的影響。

下學期的日程經已確定，請學生依照指定的安排攜帶課本上課，詳情如下：

| 日期 | 週次 | 週日 |
|-----------|------------|-------|
| 2019年6月4日 | Odd Cycle | Day 1 |
| 2019年6月5日 | Odd Cycle | Day 2 |
| 2019年6月6日 | Even Cycle | Day 4 |

學生應善用時間，複習所學，預備考試。請家長留意以上安排，提醒學生遵行，並於五月十四日或之前簽署電子回條為荷。

此致
各位家長

觀塘瑪利諾書院校長



余健華謹啟

二零一九年五月十日

下學期「特定上課天」安排 回條 **A1905-04**

敬覆者：

本人頃閱有關信件，知悉當中提及的各項細節及安排，並會督促敝子弟遵行。

此覆

觀塘瑪利諾書院校長

班別：_____ 學號_____ 家長姓名：_____

學生姓名：_____ 家長簽署：_____

二零一九年五月____日